REVISED PLAN PLAN RÉVISÉ

Statement of departmental objective: Enonce de l'objectif du ministère: Personnel of the Department must have the same possibilities to have a career and be able to work in the official language of their choice

		Goals Buts		Results forecast Résultats prévus Current year Upcoming yr Planning year Planning year				Respons.	Control dates Dates de contrôle	
	Goals (in order of priority) Buts (par ordre de priorité)		Revised New Revise Nouveau		Année finan-	Année de plan. 1985-86	2	Centre de	Monitoring Surveillance	Auditing Verification
2.1	Supervision Favour the access of non-rotational	x		X				Official		, . y
	unilingual supervisors in bilingual positions to language training by a promotional program directed to these employees.							Language Division		
2.2	Meetings					1			<u> </u>	l
	Ensure the holding of meetings at all levels in both official languages with the cooperation of senior management.	X		X				Official Language Division	\$	У
2.3	Information		7	1	Ì			·		
	Publish a revised Departmental policy taking into consideration the reorganization directed to management.	Х	1	X				Official Language Division	\$	
	Make available to personnel a brochure explaining their rights and obligations vis-ā-vis official languages.	Х	The second secon	X				Official Language Division	\$	- - -
							•			i
				}						
				121					1	

TBC/CTC 360-61 (Rev. 82/11)

REVISED PLAN PLAN RÉVISÉ

Statement of departmental objective: Enoncé de l'objectif du ministère: Les employés du Ministère doivent avoir les mêmes possibilités de faire carrière et pouvoir y travailler dans la langue officielle de leur choix.

. Goals (in order of priority)	Goals Buts		Results forecast				Respons.	Control dates Dates de contrôle	
Buts (par ordre de priprité)	Revised Révisé	New Nouveau	Année courante 1983-84	Upcoming yr Année finan- cière suivante 1984-85	Planning year 1 Année de plan. 1985-86	2	centre Centre de respons.	Monitoring Surveillance	Auditing Vérification
2.1 Surveillance		,							
Favoriser l'accès à la formation linguis- tique pour les surveillants unilingues non permutants de postes bilingues par un programme de promotion auprès de ces employés.	Х		Х				Dir. des langues officiel		e
.2 Réunions									
Assurer la tenue des réunions à tous les niveaux dans les deux langues officielles avec la collaboration de la haute direction.	X		Х				Dir. des langues officiel		e
2.3 Information									
Publier à l'intention de la gestion la politique ministérielle revue à la lumière de la réorganisation.	х	·	Х				Dir. des langues officiel	·	
Emettre à l'intention des employés une brochure explicative sur leurs droits et leurs obligations en matière de langues officielles.	Х		Х			}	Dir. des langues officiel		1
		1							